国家大数据研发应用项目

项目内容和规模：本项目规划占地500亩，建设内容涵盖系统研发中心、数据应用处理中心、云服务中心、技术推广中心等。
投资估算及资金来源：本项目总投资20000万美元，项目资金由本项目单位和其他企业共同解决。
市场分析：。廊坊市以园区经济为主导，大力发展“大智移云”产业，并为其提供各种优惠政策。
经济效益分析：项目建成后，预计年收入为23782.7万美元。上缴税金4756.5万美元，年利润19026.1万美元，直吸纳就业人员2000多人。
建设条件：河北香河环保园区属于京津冀一小时经济圈的黄金节点。目前园区已实现九通一平，基础设施建设完备。
中方承办单位概况：河北香河新环保园区为河北省唯一一家政府批准的离北京最近定的省级环保园区，坚持“政府推动、企业运营、市场运作”的发展模式，由国兴环球土地整理开发有限公司负责园区的整体开发、基础设施建设、招商引资工作。
合作方式：独资、合作
联 系 人：荣蓉          
联系电话：13811938196    
传    真：0086-316-7678900
通信地址：河北香河环保园区产业服务中心
邮    编：065400             
电子邮箱：80625488@qq.com
National big data Research and Application Project

Project content and scale: the project covers an area of 500 mu and covers the system R & D center, data application processing center, cloud service center, technology promotion center and so on.
Investment estimate and source of funds: the total investment of the project is US $200 million, and the project funds are solved jointly by the project unit and other enterprises.
Market analysis: Langfang takes the park economy as the leading factor, develops the industry of "Dazhi Shiyun" vigorously, and provides various preferential policies for it.
Economic benefit analysis: after the completion of the project, the estimated annual income is $237.827 million. Tax payment of $47.565 million, annual profit of $190.261 million, direct employment of more than 2000 people.5) Construction conditions: Hebei Xianghe Environmental Protection Park belongs to the golden node of one hour economic circle of Beijing, Tianjin and Hebei. At present, the park has achieved nine links and one level, infrastructure construction is complete.
Overview of the Chinese contractors: Hebei Xianghe New Environmental Protection Park is the only provincial environmental protection park approved by the government of Hebei Province, which is the closest to Beijing. It adheres to the development model of "government promotion, enterprise operation and market operation". Guoxing Global Land consolidation and Development Co., Ltd. is responsible for the overall development of the park, infrastructure construction, investment.
the mode of cooperation: sole proprietorship, cooperation
contact information
Associate member: Rong Rong post editor: 065400
Contact: 1381 1938196     Tel: 0086-316-7678900
Address: Hebei Xianghe environmental protection park industry service center
E-mail: 80625488@ qq.com






京津冀大数据创新应用中心
项目名称：京津冀大数据创新应用中心
项目内容和规模：打造大数据创新技术研发环境、展示体验环境、应用感知环境，将成熟的大数据应用体系面向公众开放，总建筑面积33万平米。
投资估算及资金来源：2.4亿美元，企业自筹
市场分析：着眼于有良好市场前景的大数据产业，确保 “银河旗舰”项目规划建设顺利落实，高标准建设通信基础设施，创新运营模式，营造园区良好环境氛围，大力吸引技术研发能力强、产品服务附加值高的优势企业尽快入驻。
经济效益分析：项目将加快廊坊市高技术服务业的发展，创造大量连带产值，从而极大地增加本地的税收，增加就业机会。本项目将在廊坊提供约数千人（逐年增加）的就业机会。未来十年内，项目实现收入累计万亿元。节能效益明显，每万元产值能耗为0.074吨标准煤。
建设条件：项目主体已建成，正在进行部分内部装修。
中方承办单位概况：润泽科技发展有限公司，公司于 2009 年 9 月在廊坊经济技术开发区成立 , 注册资金 5 亿元人民币，是一家业界领先的“网络+数据”服务商 , 专注于提供以“物联网、移动互联网、量子通信网等网络+云计算、大数据”为基础的新一代信息技术、产品、服务和系统解决方案，并在云计算、大数据领域拥有持续的规模投入，于2010年正式投资建设了润泽国际信息港项目。
合作方式：1、提供办公场地；2、孵化培育；3、投资合作；4、企业服务；5、金融、技术、政策支持等
联系人及联系方式：王志  13722658877


Big Data Innovation Application Center of Beijing-Tianjin-Hebei

Content and Scale of Project: The project aims to create the research and development environment of big data innovative technology, displaying experiencing and application-aware environment, and make the mature big data application system open to the public. The overall building area of the project is 330,000 m2.
Investment Estimation and Sources of Funds: The investment will be 1.5 billion raised by enterprises themselves. 
Market Analysis: Focusing on the big data industry with promising market prospect, the project will ensure that the good implementation of planning and construction of project “Galaxy Flagship”. During the implementation of this project, there will be high-standard telecommunication infrastructures, innovative operation model and pleasant environment atmosphere in the Industrial Parks of project so that the advantageous enterprises with strong technical development capabilities and high additional value of product service will be attracted.
Economic Benefit Analysis: The project will accelerate the development of high-tech service industry in Langfang and create a large number of serial output value, which will greatly increase the local revenue and provide more job opportunities. The project will bring job opportunities for thousands of people in Langfang City (and this number will increase year by year). Within the next decade, the cumulative income of the project will be one trillion. The energy-saving benefit is apparent with 0.074 tons of standard coal per ten thousand yuan of energy consumption.
Conditions for Construction: Main parts of the project has been built up, and the internal decoration is partly in process.
About the Chines Organizer: Rangeidc Technology and Development Co. Ltd., established in September, 2009 in Langfang Economic and Technological Development Zone, with registered capital of 5 hundred million RMB, is a leading “Network+Data” service provider, specializing in providing solution of a new generation of information technology, products, service and system based on “Network+Cloud Computing and Big Data such as Internet of Things, mobile Internet, quantum communication network,etc”. It also has continuously makes large-scale investment in Cloud Computing and Big Data. In 2010, it invested in the construction of Rangeidc International Information Port Project officially. 
Mode of Cooperation: The following items will be provided by Chinese organizers: 1.office space; 2.incubation and cultivation;3.investment cooperation; 4.enterprise services; 5.supports of finance,technology,policy,etc.

Contact: Wang Zhi 13722658877

志晟创业孵化器、智慧城市产业应用研究院

项目内容：志晟创业孵化器、智慧城市产业应用研究院临时租用廊坊市广阳区万达C区为办公区域，其占地总面积约8000平方米，免费开发面积3000平方米。同时，公司已取得廊开2016-11号地块的国有建设用地使用权，建筑总面积约10000平方米，目前处于建设准备阶段，计划于2019年投入使用，公司将投入2亿元资金建设新办公大厦。划分志晟创业孵化器、智慧城市产业应用研究院、应用型智慧城市技术研发中心等专用办公场地。
投资估算和资金来源：项目总投资5000万美元.依托单位筹措资金及科技局经费支持
经济效益分析：项目正常运转后预计年收入为20000万元，项目年利润约为3000万元，项目回收期为3年
建设条件： 廊坊市作为我国首批智慧城市试点之一，志晟信息为区域内该行业最具影响力的企业，拥有研发技术团队超过100人。同时，与国内“千人计划”专家团队合作，全面整合廊坊市本地相关“互联网、云数据”相关资源，响应河北省人民政府关于推进“互联网+”行动的号召，领会廊坊市城市发展战略需求，以主人翁的心态，推动应用型智慧城市工程的建设及运营。
投资环境： 位于京津冀的核心地区—廊坊市，距北京国贸、中关村及天津市区等地区仅1小时车程，多条高速公路和高铁穿城而过，交通极为便利。
合作方式：合资、合作、独资
联 系 人：张翼
单位名称：河北志晟信息技术股份有限公司
联系地址：河北省廊坊市广阳区万达广场C区志晟互联网+创客中心 
联系电话：0086-316-5123333
传    真：0086-316-5123333
E-mail:  zhangyi@ds99.com    网  址:  www.zccninfo.com

Zisheng business incubator, smart city industrial application research institute
Project content：Zisheng business incubator, smart city industry applied research institute temporary lease langfang guangyang district Wanda area for office space, its total area is about 8000 square meters, free development area 3000 square meters. At the same time, the company has obtained the right to use the state-owned construction land on the Langkai plot, which has a total area of about 10,000 square meters, and is currently in the stage of construction preparation. Divide Zisheng business incubator, smart city industrial application research institute, applied smart city technology research and development center and other special office space.
Investment estimates and sources of funding：Total investment of $50 million for the project. Funding and funding support for the Science and Technology Bureau.
Analysis of economic benefits：The expected annual income after the project is running normally is $200 million, the annual profit of the project is about $30 million, and the project's payback period is 3 years
Conditions for construction： As one of the first intelligent cities in China, langfang city, zisheng information is the most influential enterprise in the region, with more than 100 R&D team. At the same time, in cooperation with a team of experts from the "thousand people project" in China, we will fully integrate the local resources related to the "Internet and cloud data" in langfang, respond to the call of the people's government of Hebei province to promote "Internet +" action, understand the strategic needs of the city's urban development, and promote the construction and operation of the application-smart city project with a sense of ownership.
Investment climate： Located in the heart of Beijing, Langfang City is only an hour's drive from Beijing, Zhongguancun and Tianjin, and many highways and high-speed trains pass through the city, making it very convenient.
Modalities of cooperation：Joint venture, cooperation, sole proprietorship
United Nations：Zhangyi
Unit Name：Hebei Zhisheng Information Technology Co. Ltd..
Contact Address：Zisheng Internet + Chuang Centre, Area C, Wanda Square, Guangyang District, Langfang City, Hebei Province
Tel：0086-316-5123333            Tax：0086-316-5123333
E-mail:  zhangyi@ds99.com   www.zccninfo.com

大数据存储及分析项目
项目内容和规模:项目总占地100亩，主要建设实验室、办公楼、孵化中心、原料库房、成品库房、质量检验中心、职工宿舍、附属用房等。
投资估算及资金来源：项目估算总投资800万美元。
市场分析：项目打造大数据存储及分析平台，将云存储规模、容量、安全性以及能耗做到极致，给拥有超大存储需求的用户提供更经济实用的解决途径，帮助诸如视频存储、大数据备份、云计算等庞大数据量的应用提供坚固的基础保障。
经济效益分析：项目建成后，预计正常年销售收入0.65亿元，上缴税收720亿元，带动就业130人。
建设条件：目前该区域路网、热力站、给水厂、污水处理厂、雨污水泵站、变电站、燃气、通讯、创业服务中心等配套设施工程已陆续建成投入使用，具备大型项目综合吸附和承载能力。
中方承办单位概况：河北廊坊高新技术产业开发区。园区总规划面积73平方公里，以新兴产业聚集、高新技术产业孵化和低碳经济引领为功能定位，以发展电子信息、高端装备制造、新材料、节能环保为主导产业发展方向，是承接京津高端产业转移的首选区域。
合作方式：合资、合作
Cooperation mode: joint venture and cooperation
联系人及联系方式：
联系人：田蕾
联系电话：0086-316-8669888
传真：0086-316-8669888
通信地址：河北廊坊高新技术产业开发区管理委员会
邮编：065000
电子邮箱：zhaoshanghezuoju@163.com

Big Data Storage and Analysis Project
Project content and scale: it covers an area of 100 mu (66,700m2) and the construction content includes laboratory, office building, incubation center, raw material warehouse, finished product warehouse, quality inspection center, staff quarter, accessory occupancy, etc.
Investment estimation and sources of funds: USD 8 million, which is all raised by the company itself.
Market analysis: it aims to build a big data storage and analysis platform to optimize the scale, capacity, security, and energy consumption reduction of cloud storage, provide more economical and practical solutions for users with large storage needs, and provide a solid foundation for applications with large data volume such as video storage, big data back-up, cloud computing, etc.
Economic benefits: it is estimated that, after the project is completed, the annual sales revenue will be RMB 65 million Yuan, the tax payable will be RMB 72 billion Yuan, and 130 employment positions will be available.
Construction conditions: at present, supporting facilities such as the road network, thermal power station, water supply plant, sewage treatment plant, rain sewage pumping station, substation, gas, communication, and startup service center in the region have been completed and put into use, so the region has had comprehensive adsorption and bearing abilities of large projects.
Overview of the Chinese undertaker: Hebei Langfang Hi-Tech Industrial Development Zone has a total planning area of 73km2. Targeted at gathering emerging industries, incubating Hi-Tech industry, and leading low-carbon economy, the park develops leading industrial directions including electronic information, high-end equipment manufacturing, new materials, and energy conservation and environmental protection. It is the preferred area for high-end industry transfer in Beijing and Tianjin.
Cooperation mode: joint venture and cooperation
Contact information:
Contact person: Tian Lei
Tel.: 0086-316-8669888     Fax: 0086-316-8669888
Mailing address: Administrative Committee of Hebei Langfang Hi-Tech Industrial Development Zone
Zip code: 065000     E-mail：zhaoshanghezuoju@163.com
华北大数据中心项目

   项目建设内容和规模：拟占地30亩，建立数据中心、办公楼、职工宿舍楼、餐厅等总建筑面积18000平方米。
产品基本情况：业务范围覆盖商业地产综合IT服务，云数据中心，互联网资源，大数据服务等方面。
投资估算及资金来源：拟投资3.2亿美元，企业自筹。
市场分析：云计算、物联网、社交网络等新兴服务促使数据种类与规模正高速发展，大数据时代正式到来。有关环境保护与环境规划的数据正呈现出规模庞大、种类繁多、价值不等、时效不同及分析困难等特点。现阶段，将大数据技术应用于环境规划领域，可以更好的解决以上问题，并发挥其处理迅速、实时展示、多因素分析、智能决策等作用。
经济效益分析：总体完成建设后可以提供 5000 个云计算机柜服务能力以及 6万台云主机规模的云计算服务能力，满负荷运营后预计年营业收入可达 10亿元以上，年净利润为 2.4亿元，销售净利率为 25%,税收约为6000万元。
建设条件：项目地理位置优越，交通十分便捷，是建设该项目的理想场所。该区域基础设施完善，配套条件较好，有利于加快项目建设进度，可使项目早日投产、早见效益。
中方承办单位概况：中联利信科技有限公司成立于2014年，注册资本1135万，旗下公司中联网盟于2016年在新三板挂牌，是业界领先的综合网络数据服务提供商。
合作方式：合资
联系人：韩钊
联系电话：17331681184
传    真：0086-316-8658056
[bookmark: _GoBack]电子邮箱：waxqgyq@163.com


Zhonglian Lixin Technology Co., Ltd. 
Huabei data center project

The contents of the project are: 30 acres, and data center.
The basic situation of products: business scope covers commercial real estate integrated IT services, cloud data center, Internet resources, big data services and so on.
Investment estimate and source of funds: we plan to invest 320 million USD。.
Market analysis: new services such as cloud computing, Internet of things, social networking and other new services are driving the rapid development of data types and scale. The era of big data is coming. The data about environmental protection and environmental planning are showing the characteristics of large scale, various kinds, different values, different timeliness and difficult analysis. At present, the application of large data technology in the field of environmental planning can better solve the above problems, and play its role of rapid processing, real-time display, multi factor analysis, intelligent decision and so on.
Economic benefit analysis: after the overall completion of the construction, we can provide 5000 cloud computer cabinet service capabilities and 60 thousand cloud computing service capabilities of the cloud host scale. The annual operating income is expected to be over 1 billion yuan, the annual net profit is 240 million yuan, the net profit rate is 25%, and the tax revenue is about 60 million yuan.
Construction conditions: the location of the project is superior and the traffic is very convenient. It is an ideal place for building the project. The infrastructure in this area is perfect and the supporting conditions are good, which is conducive to speed up the progress of the project construction, and enable the project to go into operation at an early date and benefit early.
A general survey of the Chinese contractors: Zhonglian Lixin Technology Co., Ltd. was established in 2014, with a registered capital of 11 million 350 thousand. The company is listed in the new three board in 2016. It is the leading comprehensive network data service provider in the industry.
Mode of cooperation: sole proprietorship
Contact: Han Zhao
Contact phone: 17331681184
Fax: 0086-316-8658056
Email: waxqgyq@163.com









物联网研发生产项目
项目内容和规模：项目拟用建筑面积5000平米。引进以新型传感器及传感节点技术、传感节点组网与协同处理技术、物联网软件及系统集成技术、物联网共性支撑技术等核心产品与技术、重点发展与物联网产业链紧密相关的硬件、软件、系统集成和运营与服务四大核心领域关键技术的相关项目。
投资估算及资金来源：预计总投资4000万美元，资金自筹。
市场分析：2017年全球物联网设备数量将达到84亿，比2016年的64亿增长31%，2020年物联网设备数量将达到204亿。整体来看，全球物联网相关技术、标准、应用、服务还处于起步阶段，物联网核心技术持续发展，标准体系加快构建，产业体系处于建立和完善过程中。未来十年，全球物联网将实现大规模普及，年均复合增速将保持在20%左右，到2022年全球物联网市场规模有望达到2.3万亿美元左右。
经济效益分析：年产值约6000万美元，年纳税约600万美元。
建设条件：大厂数字科技产业园一期规划用地1300亩，起步区522亩。起步区315地块，总建筑面积44万平米，总投资25亿元。
中方承办单位概况：大厂回族自治县建设投资开发有限公司
合作模式：独资
联系人及联系方式：许士岩 15097600616




The development and production project of the Internet things
Contents and scale of the project: the area of the project will be 5000 square meters. Four core fields of hardware, software, system integration and operation and service are introduced with new sensor and sensor node technology, sensor node networking and cooperative processing technology, Internet of things software and system integration technology, common support technology of Internet of things and other core products and technology, and the key development and the Internet of things industry chain. Key technology related projects.
Investment estimate and source of funds: the total investment is estimated to be 40 million US dollars, and the funds will be raised by ourselves.
Market analysis: in 2017, the number of IOT devices in the world will reach 8 billion 400 million, up 31% from 6 billion 400 million in 2016, and the number of IOT devices will reach 20 billion 400 million in 2020. As a whole, the technology, standards, applications and services related to the global Internet of things are still in its infancy. The core technology of the Internet of things continues to develop, the standard system is accelerated, and the industrial system is in the process of establishing and perfecting it. In the next ten years, the global Internet of things will be popularized in a large scale, and the annual average growth rate will remain around 20%. By 2022, the global Internet of things market is expected to reach about $2 trillion and 300 billion in the scale of the global Internet of things market in 2022.
Economic benefit analysis: the annual output value is about 60 million dollars, and the annual tax is about 6 million dollars.
Construction conditions: the Dachang digital science and Technology Industrial Park has 1300 acres of land for the first phase, and 522 mu for the initial area. The starting area is 315 plots, with a total construction area of 440 thousand square meters, with a total investment of 2 billion 500 million yuan.
A survey of Chinese contractors: Dachang Hui Autonomous County construction investment and Development Co., Ltd.
Model of cooperation: sole proprietorship
Contact and contact: Xu Shiyan 15097600616



